
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 375
Det fremgår af svaret på FIU alm. del - spørgsmål 265, at statens overskud på SEA-ord-
ningen i perioden 2010-2023 forventes at være 1 mia. kr. Hvorfor er disse midler ikke
anvendt til at imødekomme det store vedligeholdelsesefterslæb og til at gøre bygningerne
i SEA-ordningen tidssvarende – ikke mindst set i lyset af, at staten forventer et underskud
på SEA-ordningen i henholdsvis 2021-2023

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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